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Sandnes Friskole startet opp høsten 2004 og ble godkjent for 280 elever fordelt 
på barne -og ungdomstrinnet.  
 
I 2006 ble skolen omgjort til aksjeselskap og eies i dag av pinsemenighetene Betel 
på Hommersåk og Familiekirken på Ganddal.  
 
Aksjeselskapet kjøpte i 2007 eiendommen Elveosen 8, som har en tomt på ca.      
5 000 kvm og en bygningsmasse på 3.520 kvm.  

	  
Innledning	  av	  Rektor.	  
	  
Skoleåret	  2016/2017	  er	  Sandnes	  Friskole	  sitt	  13.	  år	  som	  grunnskole	  på	  Ganddal.	  	  
	  
For	  første	  gang	  i	  skolens	  historie	  startet	  vi	  opp	  med	  en	  fullsatt	  1.klasse!	  12	  forventningsfulle	  elever	  var	  
klar	  til	  å	  begynne	  et	  nytt	  kapittel.	  Mange	  sommerfugler	  svirret	  nok	  rundt	  i	  all	  sin	  fargeprakt	  av	  spenning,	  
usikkerhet,	  forventninger,	  glede,	  lekelyst	  og	  læringslyst.	  
Den	  gode	  veksten	  på	  de	  laveste	  trinnene	  forsetter.	  Dette	  legger	  et	  godt	  grunnlag	  for	  skolens	  framtid.	  	  
	  
I	  løpet	  av	  dette	  skoleåret	  har	  vi	  vært	  gjennom	  en	  omfattende	  renovering	  av	  fasade,	  tak	  og	  vinduer.	  
Skolen	  har	  også	  utarbeidet	  en	  ny	  logo	  som	  vi	  opplever	  illustrerer	  og	  signaliser	  skolens	  verdigrunnlag	  på	  
fargerik	  og	  god	  måte.	  	  
	  
Våren	  2017	  arrangerte	  skolen	  temakveld	  med	  tittelen	  ”Hvorfor	  kristen	  skole?”	  	  	  
I	  en	  tydelig	  kristen	  skole	  er	  man	  bevisst	  på	  at	  ord	  og	  handling	  henger	  nøye	  sammen.	  I	  en	  tydelig	  kristen	  
skole	  vet	  vi	  at	  prestasjon	  ikke	  er	  en	  indikator	  på	  den	  enkeltes	  verdi.	  Ut	  ifra	  et	  kristent	  perspektiv	  er	  vår	  
verdi	  konstant	  og	  uvurderlig,	  mens	  prestasjoner	  vil	  variere.	  Derfor	  bør	  vår	  verdi	  knyttes	  til	  Skaperen,	  
mens	  våre	  prestasjoner	  bør	  sees	  i	  lys	  av	  den	  enkeltes	  forutsetninger,	  innsats	  og	  mål.	  	  
	  
Vi	  tror	  at	  en	  tydelig	  kristen	  skole	  vil	  ha	  stor	  betydning	  for	  de	  barn	  og	  unge	  som	  går	  på	  skolen.	  Vi	  vet	  at	  tro	  
beveger,	  og	  at	  tro	  gjør	  en	  forskjell.	  Først	  og	  fremst	  vår	  tro	  på	  Skaperen	  (her	  ligger	  også	  vårt	  menneskesyn	  
forankret),	  og	  ut	  ifra	  vår	  tro	  på	  Skaperen	  tror	  vi	  på	  den	  enkelte.	  En	  tro	  som	  skaper	  motivasjon,	  som	  
skaper	  forventning	  og	  som	  etablerer	  en	  opplevelse	  av	  betydning.	  	  
Det	  er	  dette	  som	  ligger	  i	  skolens	  motto	  med	  hjertet	  for	  alle	  og	  øye	  for	  den	  enkelte.	  For	  det	  er	  hvor	  vårt	  
hjerte	  er	  at	  vår	  skatt	  vil	  være.	  Og	  når	  vårt	  blikk	  (øyne,	  oppmerksomhet,	  anerkjennelse	  etc.)	  treffer	  den	  
enkelte,	  tennes	  et	  håp,	  en	  forventning	  og	  tro	  på	  at	  man	  er	  verdifull.	  Vi	  vet	  at	  tro	  er	  et	  solid	  fundament	  
som	  ikke	  rokkes.	  	  
Dette	  er	  grunnlaget	  for	  våre	  daglige	  møter	  med	  elevene,	  og	  vårt	  blikk	  for	  den	  enkelte.	  	  
	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   	  

	  
David	  Andreas	  Bjørge	  

	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   	   Rektor	  
	  



	   	  

	  
	  

3	  

3	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  

Skolens	  ledelse	  og	  administrasjon	  
	  
Lederteamet	  har	  bestått	  av	  David	  Andreas	  Bjørge,	  
rektor	  og	  Sveinung	  Bøe,	  inspektør	  for	  
ungdomstrinnet	  og	  Bente	  U.	  Degnes	  inspektør	  for	  
barnetrinnet.	  	  
Andre	  i	  administrasjonen:	  Simen	  Rafoss	  
driftsansvarlig/vaktmester,	  Gro	  Haga	  
kontormedarbeider,	  Dagfinn	  Stangeland	  IT-‐
ansvarlig,	  spesialpedagogisk	  koordinator	  og	  
rådgiver	  har	  dette	  året	  inngått	  i	  
inspektørstillingene.	  	  
Verneombud	  har	  vært	  Åse	  Bøe.	  Og	  tillitsvalg	  har	  
vært	  Trygve	  Watne.	  	  

Styret	  
	  
I	  løpet	  av	  skoleåret	  har	  det	  vært	  avholdt	  5	  
styremøter	  og	  en	  generalforsamling.	  
Generalforsamlingen	  ble	  avholdt	  6.juni	  2016.	  
Styret	  har	  bestått	  av:	  	  
Sigmund	  Kristoffersen	  Styreleder,	  Ole	  Martin	  
Eidevik	  eierrepresentant	  for	  Familiekirken,	  Anne	  
Rise	  Brekke	  eierrepresentant,	  Jostein	  Susort	  
foreldrerepresentant,	  Trygve	  Watne	  ansattes	  
representant	  for	  pedagoger,	  Simen	  Rafoss	  
ansattes	  representant	  for	  ikke	  pedagoger,	  John	  
Andreas	  Tjelta	  elevrepresentant	  og	  Harry	  Nilsen	  
bydelsutvalget.	  

Ansatte	  
	  
Skolen	  har	  hatt	  totalt	  42	  ansatte	  i	  løpet	  av	  
skoleåret,	  derav	  4	  i	  permisjon.	  
	  
En	  ansatt	  har	  gått	  i	  ca.	  40%	  studie	  permisjon,	  og	  to	  
har	  sagt	  opp	  stillingen	  i	  løpet	  av	  skoleåret.	  	  
	  
Fordelingen	  har	  vært	  31	  kvinner	  og	  11	  menn.	  
Totalt	  utgjør	  dette	  ca.	  30	  årsverk.	  
	  
	  

Arrangement	  gjennom	  året	  
	  
Åpen	  skole	  ble	  avholdt	  4.april.	  Tilsammen	  var	  det	  
godt	  over	  200	  tilstede	  på	  arrangementet,	  
mesteparten	  var	  skolens	  elever	  og	  foreldre.	  	  
	  
Årets	  påskespill	  ble	  vist	  fram	  under	  åpenskole-‐
arrangementet.	  	  
	  
	  

Elevene	  
	  
Ved	  telledato	  1.oktober	  var	  det	  114	  elever	  ved	  
skolen.	  Fordelingen	  var	  70	  elever	  på	  barnetrinnet	  
og	  44	  elever	  på	  ungdomstrinnet.	  	  
I	  1.klasse	  begynte	  det	  12	  elever	  ved	  skolestart.	  
Totalt	  begynte	  det	  32	  elever	  på	  skolen	  ved	  
oppstart	  august	  2016.	  	  
Våren	  2017	  ble	  eksamen	  avholdt	  den	  19.mai	  i	  
engelsk.	  Muntlig	  eksamen	  ble	  avholdt	  9.juni	  i	  
fagene	  norsk	  og	  samfunnsfag.	  
	  
Elevråd	  
	  
Skolens	  elevråd	  består	  av	  en	  representant	  fra	  hver	  
klasse.	  	  
Elevrådet	  har	  bestått	  av:	  Johannes	  Hestholm(1)	  
Morten	  Susort(2),	  Ingrid	  Rørtveit(3),	  ,	  Daniel	  
Hausken(5),	  Linea	  Bekkeheien(6),	  Emilie	  Løining	  og	  
Rachel	  Marlen	  Barth(7),	  Mari	  Hauge	  (8),	  Lisa	  
Dysjeland(9),	  John	  Andreas	  Tjelta	  (10.)	  	  
Kontaktlærer	  for	  elevrådet	  på	  barnetrinnet	  har	  vært	  
Solbjørg	  S.	  Henriksen.	  	  
Kontaktlærer	  for	  elevrådet	  på	  ungdomstrinnet	  har	  
vært	  Ann	  Mari	  Lende.	  	  
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KFF	  
	  
Skolen	  er	  med	  i	  Kristne	  Friskolers	  Forbund	  (KFF)	  
hvor	  et	  av	  basiskravene	  er	  at	  skolen	  er	  fundert	  på	  
Bibelen	  og	  de	  tre	  artiklene	  fra	  den	  Apostoliske	  
trosbekjennelse	  som	  læregrunnlag.	  Sandnes	  
Friskole	  AS	  benytter	  seg	  av	  KFFs	  kvalitets-‐	  
sikringssystem.	  Høsten	  2015	  deltok	  Sigmund	  
(styreleder),	  David	  (rektor),	  Sveinung	  (inspektør)	  
og	  Bente	  (inspektør)	  på	  lederkonferansen	  i	  regi	  av	  
KFF.	  I	  vår	  deltok	  David	  på	  seksjonsmøtet	  for	  
grunnskolen	  i	  regi	  av	  KFF.	  	  
	  
UiU.	  
	  
Ungdomstrinn	  i	  utvikling	  (UiU).	  
Høst	  2016	  startet	  skolen	  deltakelse	  i	  satsingen	  
UiU	  i	  regi	  av	  Udir.	  Satsningen	  er	  i	  utgangspunktet	  
rettet	  mot	  ungdomstrinnet,	  men	  kan	  med	  fordel	  
inkludere	  hele	  skolen	  når	  det	  ligger	  til	  rett	  for	  det.	  
Satsningens	  mål	  er	  å	  utvikle	  undervisningen	  til	  å	  
være	  mer	  relevant,	  praktisk,	  utfordrende	  og	  
variert.	  Gjennom	  fokus	  på	  leseferdigheter	  skal	  de	  
ansatte	  utvikle	  større	  ferdigheter	  rettet	  mot	  
elevens	  motivasjon	  og	  læring.	  	  
Ørjan	  Hestholm	  og	  Birgitte	  Rosenberg	  er	  
opprettet	  som	  ressurslærer	  knyttet	  til	  satsningen.	  
Disse	  to	  inngår	  i	  skolens	  arbeidsgruppe	  for	  UiU,	  
som	  ellers	  består	  av	  rektor	  og	  en	  inspektør.	  	  
	  

Utvikling	  av	  skolebygget.	  
	  
Sommer	  2016	  inngikk	  skolen	  avtale	  med	  Sagen	  AS	  
for	  renovering	  av	  fasade,	  tak,	  og	  utskifting	  av	  
vinduer.	  Arbeidet	  ble	  ferdigstilt	  vår	  2017.	  	  
	  
Gjennom	  våren	  2017	  har	  skolen	  planlagt	  og	  
forberedt	  for	  videre	  renovering	  av	  skolebygget.	  
Dette	  arbeidet	  ble	  ferdigstilt	  sommer	  2017.	  Det	  
forventes	  oppstart	  av	  byggetrinn	  2	  i	  løpet	  av	  neste	  
skoleår.	  	  
	  

Foreldre	  samarbeid	  
	  
FAU	  
Jostein	  Susort	  har	  vært	  leder	  for	  foreldreutvalget	  
dette	  skoleåret.	  I	  tillegg	  har	  Lars	  Helge	  Espedal,	  
Ann	  Elin	  Gulbrandsen,	  Siri	  Therese	  Smedvik,	  
Jesper	  Lee	  Sode	  Hansen,	  Heidi	  Robertson,	  Lone	  
Lunde,	  Elisabeth	  Hestholm	  og	  Bente	  Haugland	  
sittet	  i	  utvalget.	  
	  
Foreldremøter.	  
Det	  ble	  avhold	  et	  foreldremøte	  i	  september	  dette	  
skoleåret.	  I	  tillegg	  ble	  det	  avholdt	  en	  temakveld	  i	  
februar	  med	  temaet:	  ”Hvorfor	  kristen	  skole?”	  	  
	  
Dugnad.	  
Det	  ble	  gjennomført	  en	  dugnad	  dette	  skoleåret.	  
Den	  ble	  avholdt	  10.september.	  	  
Det	  var	  godt	  oppmøte	  og	  god	  stemming	  denne	  
dagen,	  og	  mye	  godt	  arbeid	  ble	  gjort	  for	  skolen.	  	  

Sandnes  Friskole  AS  

Elveosen  8  
4323  Sandnes  

www.sandnes-‐friskole.no  

Økonomi	  
	  
Skolens	  økonomiske	  grunnlag	  er	  tilskudd	  fra	  
staten	  basert	  på	  elevtelling	  1.oktober	  og	  
foreldrebetaling.	  
	  
	  Kalenderåret	  2016	  endte	  driften	  med	  et	  lite	  
underskudd.	  Dette	  var	  som	  ventet,	  og	  i	  all	  
hovedsak	  forbundet	  med	  deling	  av	  et	  trinn	  på	  
ungdomskolen.	  Skolens	  drift	  har	  vært	  solid	  i	  
mange	  år,	  derfor	  vil	  ikke	  underskudd	  få	  
nevneverdig	  konsekvenser	  for	  videre	  drift.	  	  

SFO	  
	  
Høst	  2016	  startet	  skolen	  opp	  ny	  SFO-‐avdeling.	  
Første	  året	  har	  totalt	  15	  elever	  benyttet	  seg	  av	  
tilbudet.	  	  


